

No. 23432. CONSTITUTION OF THE UNITED NATIONS INDUSTRIAL DEVELOPMENT ORGANIZATION, CONCLUDED AT VIENNA ON 8 APRIL 1979¹

N° 23432. ACTE CONSTITUTIF DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT INDUSTRIEL, CONCLU À VIENNE LE 8 AVRIL 1979¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

27 February 1986

BELIZE

(With effect from 27 February 1986.)

Registered ex officio on 27 February 1986.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

27 février 1986

BELIZE

(Avec effet au 27 février 1986.)

Enregistré d'office le 27 février 1986.

No. 23457. SPAIN/PERU ADMINISTRATIVE AGREEMENT ON SOCIAL SECURITY, SIGNED AT LIMA ON 24 NOVEMBER 1978²

N° 23457. ACCORD ADMINISTRATIF HISPANO-PÉRUVIEN SUR LA SÉCURITÉ SOCIALE. SIGNÉ À LIMA LE 24 NOVEMBRE 1978²

CORRECTION

By an agreement in the form of an exchange of notes dated at Madrid on 28 October and 10 December 1985, which came into force on 10 December 1985 by the exchange of the said notes, with retroactive effect from 14 May 1985, it was agreed to correct a clerical error in the second paragraph of the Agreement, where the date of the Ibero-American Convention on social security, signed at Quito by both States and mentioned in the said paragraph, should read 26 January 1978, and not 27 January 1978.

Certified statement was registered by Spain on 25 February 1986.

CORRECTION

Aux termes d'un accord sous forme d'échange de notes en date à Madrid des 28 octobre et 10 décembre 1985, lequel est entré en vigueur le 10 décembre 1985 par l'échange desdites notes, avec effet rétroactif au 14 mai 1985, il a été convenu de rectifier une erreur matérielle au deuxième paragraphe de l'Accord où la date de la Convention ibéro-américaine de sécurité sociale, signée à Quito et visée dans ledit paragraphe, doit se lire 26 janvier 1978, et non pas 27 janvier 1978.

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Espagne le 25 février 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1401, p. 3, and annex A in volumes 1401, 1402, 1403, 1404, 1405, 1406, 1410, 1411, 1412, 1413, 1417 and 1419.

² *Ibid.*, vol. 1403, No. I-23457.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1401, p. 3, et annexe A des volumes 1401, 1402, 1403, 1404, 1405, 1406, 1410, 1411, 1412, 1413, 1417 et 1419.

² *Ibid.*, vol. 1403, n° I-23457.